
Statutární město Děčín   

Z á p i s 

z  jednání komise sportovní, konané dne 1.10.2019,13:00 hodin, FK JUNIOR Děčín.  
Přítomni: 
Petr Toncar, DiS, Mgr. Jan Mareš, Robert Landa, Ing. Rostislav Donát, Ing. Tomáš Štěpánek 
Lukáš Trnka a Mgr. Oldřich Kadlec 
Omluveni: Ing. Igor Bayer  
Hosté: Jakub Houška, Miroslav Tyl 
Program:  
1/ Prezentace činnosti FK JUNIOR Děčín z.s. 
Předseda FK JUNIOR Děčín, z.s. přivítal přítomné členy komise sportovní a člena rady 
města, podrobně představil činnost klubu. Informoval o zajištění činnosti FK JUNIOR Děčín, 
z.s. a provozu Městského fotbalového stadionu Děčín a hřiště Máchovka. 
Informace -  nutné opravy, vytíženost obou sportovišť, pronájem dalšího hřiště pro děti a 
mládež. Byla projednána otázka zajištění práce s dětmi a mládeží (kategorie od přípravky až 
po juniory), členská základna, odehraná utkání, zejména doprava na utkání, zajištění 
sportovní činnosti týmu muži. 
Diskuse : - zajištění kvalitní trenérské činnosti - nyní mají licence B a C, Informace k žádosti, 
- spolupráce se ZŠ, MŠ a dalšími kluby FAPV Děčín, TJ JUNIOR ROMA Děčín a další. 
Závěr: předseda komise poděkoval za podrobné informace o činnosti sportovního klubu a 
sportovních objektů. Sportovní komise vyslovila požadavek na výbor FK JUNIOR Děčín z.s., 
aby byla připravena koncepce - záměry do budoucna, problémy k řešení (kabiny Máchovka), 
propagace činnosti. Sportovní komise vyslovila podporu pro další rozvoj činnosti a zvyšování 
úrovně kvality přípravy. Členové komise berou na vědomí. 
 
2/ Mimořádné žádosti o dotace na oblast sportu: 
K 1.10.2019 bylo podáno celkem 43 žádostí, z toho 42 žádostí činnost, 1 žádost - majetek : 
15 žádostí - nad 50 tis. Kč, doporučeno 15 žádostí -  v celkové výši  1.093.000,00 Kč, 
28 žádostí - do 50 tis. Kč, doporučeno 26 žádostí - v celkové výši 397.400,00 Kč, 
1 mimořádná žádost na činnost byla odložena komisí až do dalšího jednání a 
1 mimořádná žádost byla doporučena komisí předat na OMH, jedná se o úpravy hřiště 
v majetku města. 
Materiál bude připraven do jednání RM a dále ZM. 
Závěr: komise sportovní projednala žádosti v návaznosti na výsledky podkladů 
z tabulek členské základny jednotlivých klubu - dětská členská základna je jako výchozí.  
Komise sportovní doporučuje ke schválení celkem 41 žádostí, 7x ANO.  
 
3/ Dotační program s novým návrhem kritérii – komise projednala přípravu Dotačního 
programu v oblasti sportu pro rok 2020 s novými kritérii, které byly projednávány 
s jednotlivými sportovními subjekty. Program bude společně připraven do 21. 10.2019. 
Přípravný tým Petr Toncar, Robert Landa a Jakub Houška.     
Závěr: komise sportovní souhlasí, 7x ANO. 
 
4/ Různé: a/ Informace – Sokolský běh republiky, 28.10.2019, info předáno ZŠ, TJ,SK  
b/Anketa „Nejúspěšnější sportovci statutárního města Děčín roku 2019“ – vyhodnocení 
sportovců za rok 2019 a listopad-prosinec 2018. Ocenění nejen za MČR, ME a MS, ale 
dalších nejvyšších umístění vrcholových soutěží. Anketa vyhlášena a termín pro zpětné 
výsledky do 31.10.2019 na OSK. 

c/ Informace o příštím zasedání komise:  29.10.2019, 13:00 hodin, hala SKDM Děčín. 
Závěr: Komise sportovní bere na vědomí. 
Zapsala: Kapicová Soňa v.r.     Petr Toncar, DiS v.r. 
V Děčíně  dne  16.10.2019     předseda komise sportovní 


